
ÒLa Bisbal necessita un canvi pol�tic o un govern unitariÓ

Defensa una altra manera de gestionar Òm�s enfocada al b� com�Ó i amb molta m�s

par ticipaci�

Creu que ha estat una legislatura ÒestranyaÓ marcada per la uni� ÒconjunturalÓ i amb Òpoca

sinergiaÓ entre el PSC i CiU

Maite Bravo, fotograf iada divendres al mercat de La

Bisbal Foto: joan sabater.

La cap de llista d'ICV-EUiA a la Bisbal �s l'actual regidora de la

formaci�. Ho �s des de fa un any i mig, i de rebot, despr�s dels

successius abandons dels primers noms de la llista del 2011.

Com va afrontar el repte de passar a ser regidora?Sempre he estat

interessada a par ticipar en els assumptes de la comunitat on visc.

Havia estat sempre treballant en plataformes ciutadanes i trepitjant

molt el carrer, i vaig veure-ho com una opor tunitat d'assolir un nou

repte, de treballar des de dins d'una instituci�, perqu� crec que s'hi

pot fer molta feina al servei dels pobles.Quin balan� fa d'aquest any

i mig que ha estat regidora?Des d'un par tit que nom�s t� una regidora el que he intentat �s proposar temes a

trav�s de mocions als plens. Per exemple, juntament amb la PAH vaig presentar una moci� per treballar amb els

bancs perqu� posessin els pisos buits a lloguer social. Tamb� la de pobresa energ�tica, la moci� en contra de la

interlocut�ria del PP pel tema del castell� a l'escola, tamb� una de contr�ria a la llei de l'avor tament de

Gallard�n... Crec que he fet una acci� d'oposici� constructiva.M�s enll� de la seva tasca, com valora el

mandat?Ha estat una mica estrany. No ha estat gaire operatiu perqu� no s'han pogut desencallar els grans

temes i a l'equip de govern hi ha hagut una sinergia una mica estranya, perqu� ha estat com molt conjuntural,

aquesta uni� entre PSC i CiU.I quines s�n les principals mancances que hi ha trobat?En el terreny de la

par ticipaci� hi ha molta feina a fer. La ciutadania ha de par ticipar a l'hora d'elaborar pressupostos i ajudar a

establir les prioritats d'actuaci�. Tamb� ha quedat una mica desdibuixat el tema social. I en aix� hi t� molt a veure

que l'Ajuntament no gestioni com a compet�ncia pr�pia els serveis socials. I, evidentment, tamb� hi ha el tema

de la biblioteca. Continuem amb una sent�ncia que ens deixa sense servei b�sic de biblioteca i aqu� �s on m�s

s'ha fallat. Independentment del que passi amb l'edif ici, la Bisbal t� dret a un servei b�sic de biblioteca. I, per

�ltim, crec que ens hem adormit una mica amb el conveni amb Sorea. Fa deu anys que tenim un conveni que crec

que no �s legal.Quin s�n els principals eixos del seu programa?Un girar� al voltant del model de ciutat. Creiem

que la Bisbal es mereix un model que la tregui una mica d'aquesta estaticitat en qu� sembla que est�. Un altre

eix ser� el de la gesti� de l'administraci�. Considerem que hi ha una altra manera de gestionar els assumptes,

m�s enfocats al b� com� i amb molta m�s par ticipaci�. I evidentment un altre eix �s ser propers a les greus

situacions de moltes fam�lies arran de la crisi. Creiem en la possibilitat de plantejar nous reptes a l'hora de

buscar solucions, de trobar nous vivers d'ocupaci�, noves maneres d'enfocar la feina, i una revitalitzaci� del

comer� i del teixit econ�mic local.Creu que el sacseig que hi ha en altres par tits a la Bisbal els pot afavorir?

Quines expectatives electorals tenen?Les expectatives que tenim �s que hi hagi un canvi a l'Ajuntament. Crec

molt necessari que hi hagi un canvi cap a una altra manera de gestionar i de fer pol�tica, i cap a una democr�cia

m�s par ticipativa. Tenim esperances d'augmentar el nombre de regidors. I tamb� crec que vivim un moment

pol�ticament molt especial a la Bisbal. Les �ltimes not�cies parlen d'una divisi� de la dreta nacionalista. Despr�s

hi ha temes estelálars que estaran inf luenciant els resultats per� que no s�n q�estions municipals. Crec que el

que s'ha de valorar �s el treball que competeix a un ajuntament. La Bisbal ha de decidir qui el governa, i voldria

que aquesta voluntat sigui respectada al m�xim. �s a dir, que no es facin tants jocs d'aliances per arribar a



l'alcaldia amb coalicions amb poca sinergia. M'agradaria molt que hi hagu�s un govern unitari.
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